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I SPOTKANIE Z CYKLU DZIELNICOWYCH FORÓW MIESZKAŃCÓW 

MARIANKI 
Miejsce: CsiR, ul. Letnia 9 

Data: 22.05.2018 

Godzina: 18:00  
Prowadzący: Monika Kosmala 
Liczba uczestników: 3 
Liczba zgłoszonych pomysłów: 2 

Link do mapy pomysłów (mapa diagnozy): 
https://drive.google.com/open?id=12Pv7vknKzsPQFwREQ7_3p1IY0_UsfhYh  

Link do oceny pomysłów: 

https://drive.google.com/open?id=1-ufmX9id3HlR1sBbuDPSIdhcfKhVZaTu2Ov7N5b7cxo  

Przebieg spotkania: 

1. Przedstawienie celu spotkania oraz różnicy pomiędzy pomysłami a projektami. 

2. Przekazanie informacji uzyskanej podczas spotkania animatorów z Prezydentami Miasta o 

planowanej inwestycji – remoncie drogi – ul. Marianki oraz ul. Szkolnej do granic Miasta. 

Mieszkańcy przyjęli informację z radością, jednocześnie podnosząc temat budowy chodników 

przy tych ulicach (drogi te nie posiadają chodników, co stwarza zagrożenie dla pieszych oraz 

innych użytkowników drogi). Mają nadzieje, że podczas realizacji inwestycji chodniki zostaną 

wybudowane. Są otwarci na wszelkie rozmowy z Urzędem gdyby była potrzeba 

wywłaszczenia działek. 

3. Przedstawienie pomysłów oraz ich omówienie: 

a. Pomysł numer 1 - „Uzupełnienie oświetlenia na odcinku drogi Marianki – Preczów”. 

Postawienie 3-4 słupów oświetleniowych. 

b. Pomysł numer 2 - „Zagospodarowanie placu centralnego w Mariankach” 

Kontynuacja rozbudowy placu centralnego. Do wyboru: Wykonanie ścieżki do nauki jazdy na 

rolkach, wykonanie wiaty, miejsca spotkań i  wypoczynku (ławki, stolik, zadaszenie lub/i grill), 

rozbudowa boiska streetball. 

4. Pomysły zostały uszeregowane według priorytetów (pod względem rozwiązania problemów, 

zaspokojenia potrzeb): 

1. Pomysł numer 1 - „Uzupełnienie oświetlenia na odcinku drogi Marianki – Preczów”. 

2. Pomysł numer 2 - „Zagospodarowanie placu centralnego w Mariankach” 

5. Zostały przedstawione szacunkowe kosztorysy, informacje techniczne, określone zostało ryzyko 

oraz możliwość realizacji pomysłu. 

6. Okazało się, że realizacja pomysłu numer 1 - „Uzupełnienie oświetlenia na odcinku drogi 

Marianki – Preczów”.jest możliwa poza budżetem partycypacyjnym - (Mieszkańcy otrzymali 

pismo o numerze WIM.7021.17.2018.MM z dnia 8 maja 2018, w którym Pan Prezydent Zbigniew 

Podraza pisze, że: „Wniosek dotyczący budowy nowych słupów oświetlenia ulicznego na 

wskazanym przez Panią odcinku zostanie ujęty w planach realizacyjnych w pierwszym kwartale 

2019 roku.”). W związku z powyższym Mieszkańcy odrzucili pomysł numer 1. 

7. Wybór pomysłu do realizacji: 

Do realizacji został wybrany pomysł numer 2 - „Zagospodarowanie placu centralnego 

w Mariankach”, 

8. Projektowanie. 

Mieszkańcy wraz z animatorem udali się w teren – na plac centralny w Mariankach, by 

zaprojektować ten plac.Wytyczne do projektowania: 

https://drive.google.com/open?id=12Pv7vknKzsPQFwREQ7_3p1IY0_UsfhYh
https://drive.google.com/open?id=1-ufmX9id3HlR1sBbuDPSIdhcfKhVZaTu2Ov7N5b7cxo


 

Projekt współfinansowany ze środków Unii Europejskiej w ramach Programu Operacyjnego Pomoc Techniczna 2014-2020 

1. Postawienie ławki przy kapliczce (dokładna lokalizacja i położenie ławki jest 

naniesiona na plan placu). 

2. Zbudowanie altanki – wymiar altanki oraz ilość ławek pod altanką – jak największy, możliwy do 

zrealizowania z budżetu (42 091,72 zł). Wygląd altanki jak na załączonym zdjęciu z 

zastrzeżeniem, że dach jest symetryczny – z dwóch stron dach ma taką samą długość. Ławki 

również ze zdjęcia. 

 

WAŻNE! 

1. W przypadku otrzymania od mieszkańców Ratanic kwoty około 15 000 – 20 000 zł realizowane będzie 

utwardzenie wjazdu do strefy wejściowej z płyt ażurowych. Szerokość – 4m, długość – na ile starczy 

środków. 

PROJEKT NALEŻY WYKONAĆ JEDEN (przy realizacji altanki – jest wliczony w koszty). 

 

2.W przypadku, gdy Mieszkańcy Ratanic przekażą całą kwotę ze swojego budżetu (41 972,00 zł) 

realizowany będzie tor rolkarski. (Wymiary około 120 m2  - długość 120 m, szerokość 1m – jeśli starczy 

środków można zwiększyć szerokość toru). 

PROJEKT NALEŻY WYKONAĆ JEDEN (przy realizacji altanki – jest wliczony w koszty). 

 

Następne spotkanie – wrzesień 2018. 

Zdjęcie altanki i stołów: 
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